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Sigfred Boisen, Erling Kristensen, Tage Winkel, Preben Hyllested og  
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Dag og år:   29.5.2024 
 
Afdelingsbestyrelsesmøde afdeling 09 
 

 
Bestyrelsesmøde i afd. 9 den 29.5. kl. 10 i Æ Fyrgaf 
 
1. Velkomst og præsentation 

Kaj bød velkommen til bestyrelsesmødet. 

Tavshedserklæring suppleanter 

Tage og Preben er med som suppleanter og underskriver tavshedserklæ-

ring. 

Referat fra møder udsendes til godkendelse ved mødedeltagerne. 

De første referater uddeles til beoerne og lægges på nettet under afdeling 

9. Fremover sættes referatet op i vaskerummet. 

 

2. Opfølgning på afdelingsmødet 

a. Skiltning 

På afdelingsmødet blev der drøftet indkørsel forbudt fra garagerne til nr. 1 

– 9. Vi køber et skilt i Bauhaus som sættes op. 

b. Parkering på vore veje 

Tages op til markvandring. Det drejer sig primært om vejen fra nr. 1 – 9. 

c. Andet 

Hvad er status på spørgsmålet om forsikring og selvrisiko, 

 

3. Afdelingsregnskab (bilag forside til regnskab) 

a. Aktivitetsliste/Markvandring 

Størrelsen på tagrender tages op til markvandring. 

Der har været rørbrud i nr. 5. 

Der er lavet fjernvarme et par steder i afdelingen. 

 

4. Kontrakter for lejemål (lige nr.) 

Hvem skal klippe hæk ved nogle af de lige numre: 

4 – 6, 12 – 14 

Skal fremgå af kommende kontrakter. Tages op i forbindelse med mark-

vandring. Der er ingen problemer for nuværende. 

 

5. Kommende arrangementer 

a. Sommerfest/Hækklipperfest 

Afholdes den 19. oktober. 
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b. Efterårsfest 

Se a. 

 

c. Andre sager 

Evt. en et nyt arrangement i marts/april næste år. 

 

6. Drøftelse af kommende markvandring 

a. Hvad skal vi drøfte med Torben T.? 

Se andetsteds i referatet. 

Hvad gør man med renovering af huse i andre afdelinger. 

 

7. Eventuelt 

a. Rør på Sigtunagade 

Det ene rør er flyttet en smule. 

Kommunen kontaktes. 

Der bør sættes reflekser på. 

Skal de stadig være der. Kommunen kan evt. lave trafikmåling. 

 

Ref. 

Kaj Engelhardt 

 
 
  
 
 
 
 
 

 


